

## Obituaries

It is with our deep sorrow to announce the passing of our former Head of Department, Professor Chan Wing Tai, JP on 22 April 2022.

Professor Chan joined our Department as a Principal Lecturer in 1988. He was appointed as our Head of Department between 1993 and 1998. We missed him so much for his passionate teaching and contributions to the development of our social work, psychology, and sociology programmes in the 1990s.

We express our deepest condolences to his family. Please join us to mourn the passing of Professor Chan Wing Tai, JP.

Department of Social and Behavioural Sciences  
City University of Hong Kong

## 訃聞

我們懷著萬分悲痛公告，本系前系主任陳永泰教授太平紳士於 2022 年 4 月 22 日安詳離世。

陳教授於 1988 年加入本系擔任首席講師，於 1993 年至 1998 年期間獲委任為系主任。陳教授一生春風化雨，桃李滿門，在香港的大專學界享有崇高地位。本系衷心感謝陳教授對學生的教誨，並盡心盡力推動本系社會工作、心理學及社會學課程的發展。

陳教授，我們永遠懷念您，並向您家人致以深切慰問。

香港城市大學社會及行為科學系